
 
 

 
van de vergadering gehouden op 1 juni 2015. 
 
Aanwezig: Aad Kramer, Henk Rens, Johan Visser (voorzitter) en Hans Verheggen,  

Afwezig: Dick Leeuwenkamp (secretaris), Helga Wagemaker en Cees Zwart. 

Gast: Peter Vlam 

 

1. Opening 

Dick is met vakantie, Henk zal een kort verslag maken. 

De leden en onze vaste gast Rolf Klant hebben zich keurig afgemeld. 

 

2. Notulen 20 april 2015. 

De notulen worden puntsgewijs doorgenomen. 

Het punt van de wateroverlast aan de Burgerweg 56 is opgelost; de gemeente heeft de 

trottoirband opgehoogd. 

 

3. Plan van Schie, stand van zaken 

Na een gesprek met de voorzitter van de dorpsraad heeft HZL zijn voorgenomen bezwaar niet 

doorgezet. In de raadsvergadering is het plan vervolgens met 26 tegen 1 stemmen goedgekeurd. 

De dorpsraad wenst de familie veel succes met het nu realiseren van de plannen. 

 

4. Stand van zaken Jacob Claesesluis  

Er wordt van diverse kanten druk gezet op het hoogheemraadschap om meer te doen dan strikt 

noodzakelijk om dit provinciaal monument te behouden. De dorpsraad(sleden) zullen pushen waar 

ze kunnen. 

 

5. Evaluatie veldbezoeken 

Op dinsdag 2 juni houdt de gemeente een evaluatie van de veldbezoeken met wethouder van der 

Veeke en de Burgemeester van Kampen. 

Een aantal dorpsraden hebben hun oordeel via de mail met hun collega’s gedeeld. Opvallend is dat 

het vooral de dorpsraden uit de voormalige gemeente Zijpe zijn die reageren. 

In principe zullen Johan en Cees onze dorpsraad vertegenwoordigen; als Cees verhinderd is gaat 

Henk mee. 

Het veldbezoek in Burgerbrug heeft op 5 maart plaatsgevonden. Het verslag/actielijst is op 10 april 

ontvangen. De dorpsraad vindt het jammer dat er geen bericht/antwoord komt van de gemeente 

als zaken worden opgepakt of is besloten om zaken niet op te pakken. Er is zo onvoldoende 

opvolging van de actiepunten mogelijk. 

Aad meldt dat hij de wijkagent Willem van Veen gevraagd heeft langs te komen om te kijken of er 

ter hoogte van Grote Sloot 76-88 soortgelijke snelheidsremmende maatregelen mogelijke zijn als 

in Schagerbrug aan de oostzijde van de Grote Sloot zijn gerealiseerd. De combinatie 

wegversmalling en parkeervakken zou de druk op de gevels kunnen verminderen. De bewoners 

moeten dan wel geparkeerde auto’s vlak voor hun woning dulden. 

 

6. Brugpraat 

    Helga is met de voorbereiding van het zomernummer gestart; de rekeningen voor de 

adverteerders gaan deze week de deur uit. 

Over de stand van zaken rond de samenwerking met de verenigingen neemt Johan contact op met 

Judith Piket. 

 

7. Financiële zaken 

De penningmeester zal het financieel overzicht tot en met 31 mei aan de leden toezenden. 

 

 

NOTULEN. 



7.a Troeptrimmen 

 Dit zal 3 x per jaar plaatsvinden. Een volgende logisch moment zal direct na de kermis zijn. 

De datum wordt tijdig in de Brugpraat en op het publicatiebord vermeld om ook anderen dan de 

vaste trimgroep in de gelegenheid te stellen om hun bijdrage te leveren. 

 

7.b Rabo-fietstocht 6 juni 

 Begin april bleek de Rabo-fietstocht al volledig volgeboekt te zijn, meer dan 500 verenigingen en 

clubs nemen deel, waarmee het maximum is bereikt. De Rabo had er dit maal van afgezien om de 

vaste deelnemers per mail te informeren, waardoor vele vaste klanten acher het net vissen. 

 

7.c Bijdrage Rotery Anna Paulowna voor oplaad punt electrische fietsen. 

 Van de rotery is een gift van € 100 ontvangen voor het realiseren van een openbaar 

oplaadpunt voor electrische fietsen in Burgerbrug. Het mooiste is als dit oplaadpunt bij het 

opgeknapte informatiebord kan, maar dan moet daar wel een geschikte electrische aansluiting 

(met aardlek ed) gemaakt kunnen worden. Opladen met een zonnepaneel is ook mogelijk maar 

vraagt veel meer electronica en een netaansluiting blijft noodzakelijk. Aad (en Cees?) gaan op 

onderzoek uit. Een alternatieve plek is bij garage Aad Kramer  

Namens de dorpsraad heeft de penningmeester de ontvangst van het geld via een dankbrief 

bevestigd. Bij de officiele ingebruikname moeten we de Rotery uiteraard uitnodigen. 

 

8. Nieuwe leden dorpsraad 

Verschillende namen passeren de revue; maar onduidelijk is in hoeverre deze personen al 

benaderd zijn. Johan stemt even af met Helga. 

 

9. Wat verder ter tafel komt 

Als verdeelpunten voor de gemeente gids worden doorgegeven: 

de herboren toren 

Garage Aad Kramer 

Dumpstore Burgervlotbrug (even afstemmen met M. Rotteveel) 

 

Op de webste zal “Mansholt gaat de Boer op”, de voorstelling op 18, 19 en 20 juni bij Klaver, 

worden opgenomen. 

 

10. Volgende vergadering 

    De volgende vergadering staat gepland voor 13 juli. Gelet op de geplande vakantie zal 

deze vergadering vervallen, tenzij de actualiteit het bijeenkomen noodzakelijk maakt. 

De volgende geplande vergadering is maandag 24 augustus. Agendapunten svp tijdig 

doorgeven aan voorzitter en secretaris. 
  

Henk Rens 

verslag 



Veldbezoek 5 maart 2015 Burgerbrug en Burgervlotbrug 
  

Nr Omschrijving Naam /actie 

060315-1 Verzoek om 2 verlichtingspunten naast het fietspad langs de 

Burgerweg t.h.v. het gemaal. 

Verzoek om 2 verlichtingspunten naast het fietspad langs de 

Burgerweg kruising Zwanenplein. 

Mail naar HHNK 

  

060315-2 Op twee plekken ontbreken de borden “fietsers oversteken” Mail naar HHNK 

060315-3 Wenselijk het rode vlak op de kruising 

Burgerweg/Zwanenplein opnieuw te schilderen. 

Johan Groen 

060315-4 Kombord  Burgerbrug bij Burgerweg t.h.v. het Zwanenplein 

ontbreekt maar ook op de Grote Sloot t.h.v. 30km zone bord. 

Anton Munniks 

060315-5 Zwanenplein de groenstrook achter het huizenblok 1 t/m 13c 

waarom mogen hier de kippen niet meer vrij uitlopen?. 

(Van wie mag dit niet?) 

060315-6 Achter Zwanenplein  1 t/m 7 wordt veel rotzooi gedumpt 

door bewoners.  

Handhaving 

060315-7 De bestrating in de stegen tussen en achter de huizen van het 

Zwanenplein zijn in matige staat, ook de kolken worden nooit 

leeggehaald. Wie is eigenaar? 

Stegen áchter huizen is van 

gemeente> Henk Feijen 

Stegen tússen is van beide 

huiseigenaren 

060315-8 Voetpad voor  Grote sloot 104 t/m 90 staat veel water tijdens 

regen, is het mogelijk om hier een molgoot  langs te leggen. 

Henk Feijen 

060315-9 Trap bij Grote Sloot  tussen nr. 94 en 92a is in slechte staat 

kan hij opgeknapt worden. 

Jacob Koopman 

060315-10 Berm langs Grote Sloot t.h.v. nr. 76 t/m 104 extra grastegels 

mogelijk, wordt nu steeds kapot gereden (parkeren). 

Jacob Koopman 

060315-11 Grote sloot voetpad bij de nr. 76 t/m 88 is te smal zouden de 

afzetpalen niet in de trottoirband geplaats kunnen worden of 

helemaal weg. Over dit laatste waren de meningen sterk 

verdeeld. 

Jacob Koopman 

060315-12 Zou bloembak geplaatst kunnen worden op de kruising Grote 

Sloot en de Burgerweg. (zelf onderhouden?) 

Johan Groen 

060315-13 Kan het bankje op de brug over de Grote Sloot geverfd 

kunnen worden. 

Henk Feijen 

060315-15 Burgerweg 56 wateroverlast. Regenwater loopt van de weg zo 

de tuin in, het aanleggen van inritblokken zou dit probleem 

kunnen oplossen. Als wij de materialen leveren willen de 

bewoners het zelf wel aanleggen.  

Jacob Koopman 

 

 

Is opgelost 

060315-16 Wens voor een gelijkvloerse kruispunt t.h.v. Burgerweg 52-54 

om te voorkomen dat men te hard gaat, niet te hoog vanwege 

landbouw verkeer. 

Menno Boermans 

060315-17 Rotonde in N9 t.h.v. van Burgervlotbrug zitten gaten in het 

wegdek. 

Mail naar Provincie 

060315-18 Fiets oversteekbord  t.h.v. Burgervlotbrug ontbreekt. Mail naar Provincie 

060315-19 Wie is eigenaar van de ANWB paal met verwijzingsborden die 

sterk vervuild is ?, hij staat langs De N9. 

Mail naar Provincie 

060315-20 Is het mogelijk om het bord rechtsaf aan de westzijde van de 

vlotbrug langs de N9 te verplaatsen naar de lichtmast, dit 

vanwege belemmerend zicht. 

Mail naar Provincie 

   


